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§ 13 
Remissvar - Motion om att värna stadens villaområden  
BRO 2023/210 
 

Beslut  
Nämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande till 
kommunstyrelsen som svar på motionen om att värna om stadens 
villaområden, KS 2023/301. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Dennis Wedin (M) framför i motion att värna om stadens 
villaområden att kommunfullmäktige beslutar att uppdra 
exploateringsnämnden och stadsbyggnadsnämnden att utreda vilka 
platser som är lämpliga för nybyggnation av småhus. 
Småhusstrategin ska även vara vägledande vid 
bygglovsansökningar. Detta i syfte att säkerställa att Stockholms 
kulturhistoriskt viktiga villaområden värnas samt att nya småhus 
kan tillskapas. 
 
Bromma stadsdelsförvaltning vill framföra att det är viktigt att 
staden erbjuder såväl enbostadshus som flerbostadshus för att skapa 
en attraktiv stad för våra invånare att bo i. 
 
Förvaltningen önskar ett förtydligande avseende hur stor efterfrågan 
av småhus är i relation till efterfrågan av flerbostadshus i staden. 
Bromma stadsdelsnämnd har inga övriga synpunkter till motionen. 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Heinonen (S) finner att nämnden beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 BRO 2023/210-2 (Godkänd - R 2) Svar på motion - värna 
om stadens villaområden 

 BRO 2023/210-1.1 Bilaga, Motion om att värna stadens 
villaområden 
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